
Találkozó a városvezetővel 

 

A 2014-es önkormányzati választások után decemberben Miskolc MJV polgármestere átszervezte a 
feladatok elosztását a három alpolgármestere között. A nemzetiségeket új ember - de az előző 
ciklusban is ezt a beosztást ellátó - Kiss Gábor úr kapta. 2015. január 14-én délután az alpolgármester 
úr egyeztető tárgyalásokra hívta a város kilenc Nemzetiségi Önkormányzatának vezetőjét. A téma a 
kölcsönös megismerkedés után az igények és az elvárások felmérése volt, illetve a várossal évente 
kötendő együttműködési megállapodás előkészítése. 

A nemzetiségi önkormányzatok részéről felvetett kérdések: 

 a nemzetiségek zászlóinak elkészítése és méltó helyre kihelyezése a Polgármesteri Hivatalban; 
 a városi költségvetési támogatás áttekintése, a lehetőségek szerinti emelése; 
 fényképes képviselői igazolvány készítése; 
 nemzetiségek házának létrehozása, rendezvényekre terem biztosítása a Városházán, olcsó 

rezsijű önkormányzati ingatlan (lakás) kiutalása; 
 nemzetiségenként egy darab laptop biztosítása; 
 programjaink ingyenesen bekerüljenek a város tulajdonában lévő, hetente megjelenő Miskolci 

Naplóba; 
 meghívó és részvételi lehetőség a Kulturális bizottság üléseire, melyhez a nemzetiségi ügyek 

tartoznak; 
 az elnökök értesítése, ha nemzetiségüket érintő külföldi delegáció érkezik a városba; 
 a rendelkezésre álló pénzkeret felhasználása vonatkozó rendszabályok áttekintése, a 

bürokratizmus csökkentése; 
 2014 decemberében az ellenőrzési osztály vizsgálta nemzetiségi önkormányzatok 

tevékenységét. Erről írásos tájékoztatás kérése; 
 3 havonta hasonló találkozó az alpolgármester úrral. 

Az alpolgármester úr vette a jelzéseket, a felvetett problémákat megvizsgálja, azokra intézkedik, illetve 
a későbbiek során írásos választ ad. Elmondta, hogy a Hivatal pénzügyi támogatása nem fog csökkenni, 
szintem marad 2015-ben, jövőre majd megpróbálják emelni. Az ingatlanok helyzetét áttekintik, keresik 
majd az optimális megoldást. 

 

Már a megbeszélés óta történt fejlemények: 

 a zászlókészítéshez a felmérést elvégezték, legyártatják; 
 a Kulturális bizottság üléseire kapjuk a meghívókat; 
 a Városházán a teremigénylés rendben van. A Lengyel Önkormányzat is igénybe vette eddig 

két alkalommal; 
 az ellenőrzési osztálytól a jegyzőkönyveket megkaptuk. 

Bízunk benne, hogy a következő hónapokban a többi dolog is rendeződik és egyre jobb körülmények 
között végezhetjük munkánkat! 
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